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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 

2. seje Sveta staršev v šolskem letu 2015/2016, ki je bila v torek, 16. 2. 2016, ob 17. uri v 

Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče, v učilnici 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Ravnatelj: g. Alojz VELIČKI 

Pomočnici ravnatelja: ga. Darja VANTUR, ga. Marija TRPIN 

Predstavnica podružnične šole Reka: ga. Lidija ŠOŠTARIĆ 

Predstavnica Sveta staršev v Svetu zavoda: ga. Katja FRECE 

Zapisnikarica: ga. Martina FRAS 

 

Odsotni: 
Predstavniki staršev šole: 1.c, 2.c, 6.c.  

Predstavniki staršev vrtca: Žabice, Zajčki, Muce, Srnice, Pikapolonice, Cofki, Raziskovalci, 

Ustvarjalci, Mehurčki. 

 

Dnevni red: 
1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje 

2. Imenovanje nadomestnega člana v Svet zavoda (vrtec) 

3. Informacije ravnatelja  

4. Poročilo Aktiva svetov staršev glede tematike delovnih učbenikov 

5. Predlogi in pobude staršev 

6. Razno 

 

 

AD1  Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje 

 

Predsednica Sveta staršev, ga. Ribanna Skerbiš, pozdravi zbrane in predstavi dnevni red 2. seje 

Sveta staršev. Prisotnih je bilo 24 predstavnikov razredov in 6 predstavnikov vrtčevskih skupin. 

Soglasno se potrdi dnevni red in sklepi iz zapisnika 1. seje Sveta staršev. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, soglasno so potrdili predlagan dnevni red in sklepe iz 

1. seje Sveta staršev. 

 

 

AD2 Imenovanje nadomestnega člana v Svet zavoda (vrtec) 

 

Predstavnica vrtca v Svetu zavoda Osnovne šole Dušana Flisa Hoče, gospa Lobnik Jerneja, je 

podala svoj odstop, zato so bile potrebne nadomestne volitve. Dne 28. 1. 2016 so predstavniki 

vrtca izvedli nadomestne volitve za novega predstavnika staršev vrtca v Svetu zavoda Osnovne 

šole Dušana Flisa Hoče. Prisotnih je bilo 13 predstavnikov, dva sta bila opravičeno odsotna. 
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Glasovanje je potekalo anonimno na glasovnicah, na kateri so bili navedeni vsi predstavniki 

skupin vrtca. Vseh 13 glasovalcev je soglasno izvolilo kandidata pod zaporedno številko 3, 

gospoda Gregorja Cvetka. Izvoljen kandidat se je z izvolitvijo strinjal. Glasovnice so priloga 

zapisnika, kakor tudi pisna izjava gospoda Cvetka. 

 

SKLEP 2: Predstavniki Sveta staršev soglasno potrdijo izvoljenega predstavnika, g. Gregorja 

Cvetka, za predstavnika staršev vrtca v Svetu zavoda. 

 

 

AD3 Informacije ravnatelja  

 

V nadaljevanju ravnatelj pozdravi vse prisotne in predstavi delo 1. ocenjevalnega obdobja, ki 

se je uspešno končalo. Rezultati so več kot vzpodbudni, saj so boljši kot lani. Skupaj smo 

dosegli 99,04 % uspešnost (uspešnost po razredih je priloga zapisnika). Vzgojnih ukrepov je 

bilo malo, zadostovali so že pogovori z učenci. Pouk je potekal v skladu z učnim načrtom, vsi 

zastavljeni cilji so bili realizirani, kakor tudi vse ostale dejavnosti. Učenci so si v SNG Mariboru 

ogledali gledališko predstavo Labodje jezero, po predstavi je bilo na šoli organizirano srečanje 

učencev s pisateljem Tonetom Partljičem. Učenci tudi letos dosegajo izjemne rezultate na 

tekmovanjih iz znanja in športnega področja. Uspešno smo izpeljali dobrodelni božično – 

novoletni koncert v Kulturnem domu v Hočah, za kar gre velika zahvala učencem in mentorici 

gospe Maji Paulič ter vsem učiteljem. Izvajamo različne projekte kot so Razvoj digitalnih 

kompetenc v sodelovanju s svetovalcem, gospodom Radovanom Krajncem iz ZRSŠ enote 

Maribor, kjer je poudarek na spoznavanju nove tehnologije in njenim delovanjem ter uporabo, 

izveden je bil tudi projekt Safe.si Centra za varnejši internet ter projekt Ne-odvisen.si – Moč 

resnice s poudarkom na preprečevanju vseh možnih odvisnosti. Obisk s strani staršev je bil 

relativno nizek, kar se dogaja tudi na ostalih predavanjih, ki jih pripravimo. Nadaljevanje 

projekta Ne-odvisen.si – Izzivalec ulice bo potekal 2. 3. 2016 na Osnovni šoli Franca Lešnika 

Vuka Slivnica. Izvedeno je bilo tudi strokovno predavanje o asociativnem razmišljanju s 

predavateljem dr. Rankom Rajovićem. 

 

Tudi v vrtcih Hoče in Rogoza izvajanje programa poteka po zastavljenem načrtu, na prireditvah, 

ki jih pripravijo vzgojiteljice in pomočnice je odziv staršev in ostalih izredno velik. 

 

Predlog učiteljskega zbora in sklep staršev, da se uporaba telefonov v šoli prepove tudi v času 

odmorov, je bil dobro sprejet in je že pokazal pozitivne učinke, saj se učenci med seboj veliko 

več pogovarjajo, večjih kršitev ni zaznati.  

 

Na vseh področjih in ob vseh problemih, iščemo najboljše rešitve in jih rešujemo strpno z 

razumevanjem in v dobrobit vsakega posameznika in naše družbe. Odprte ostajajo še nekatere 

teme, kot so prometni režim okoli šole,  kjer se je že našel konsenz z občino, šolski prevozi in 

šolska prehrana. V prihodnje je predvidena tudi gradnja novega prizidka vrtca v Hočah, prav 

tako bo potrebna večja jedilnica in kuhinja na matični šoli, nove učilnice v večnamenski dvorani 

ter revalvacija poslopja na podružnični šoli. Prostorske probleme rešujemo skupaj z občino 

Hoče – Slivnica. 

 

V prihodnjih dneh bo potekal vpis v 1. razred za šolsko leto 2016/2017, predvidena sta dva ali 

trije oddelki v Hočah in en oddelek v Reki. Prav tako nas čaka izvedba državnega Cankarjevega 

tekmovanja, ki bo potekal v soboto 12. 3. 2016 na matični osnovni šoli.  

 

Gospa Skerbiš v nadaljevanju izpostavi slabo udeležbo staršev na dogodkih, ki jih organizira 

šola in pozove starše, da povedo razloge in morebitne predloge, ki bi lahko pripomogli k večji 
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udeležbi staršev oz. skrbnikov. Predstavniki povedo, da je za marsikoga ura dogodka 

prezgodnja, kakor tudi dan, (sreda), zelo neprimeren. Ostali navedejo razlog neobveščenost, 

preobremenjenost in nezanimanje, zato gospa Skerbiš predlaga predstavnikom razredov, naj 

pozovejo starše, da se udeležujejo roditeljskih sestankov in ostalih dogodkov, kjer bi se starši 

lahko med seboj veliko bolj povezali in spoznali. 

 

 

AD4 Poročilo Aktiva svetov staršev glede tematike delovnih učbenikov 

 

Predsednica predstavi poročilo Aktiva svetov staršev glede tematike delovnih učbenikov. 

Pojavila se je pobuda, da delovnih učbenikov pri angleščini ni potrebno kupovati staršem, 

ampak jih morajo imeti šole v učbeniških skladih. Šola zagotavlja učbenike v šolskem skladu, 

v katere učenci ne smejo vpisovat, saj so namenjeni tudi naslednjim generacijam. Vse šole 

morajo tako uvrstiti potrjen delovni učbenik za angleščino v učbeniški sklad in ga staršem ni 

potrebno več kupiti. Starši se zavzemajo za to, da bi se učbeniški sklad povečal, saj so učna 

gradiva za njih previsok finančni zalogaj. Učitelji bi predstavili možne delovne zvezke na 

roditeljskem sestanku v februarju, da se lahko starši podučijo in pozanimajo o možnostih, ki jih 

imajo pri izbiri delovnih zvezkov do prihodnjega roditeljskega sestanka. V primeru, da je 

delovni zvezek potreben, se mora potem tudi uporabljati in ne ostajati prazen. 

 

Ravnatelj v nadaljevanju pove, da lahko učitelji izbirajo samo med učbeniki, ki so predpisani 

in potrjeni za učni proces in jih že imamo v učbeniškem skladu. Ponudba delovnih zvezkov na 

trgu je velika in zelo različna, tudi po zahtevnosti, zato bodo starši težko presodili, katero učno 

gradivo bi bilo najprimernejše.  

 

 

AD5 Predlogi in pobude staršev iz roditeljskih sestankov  

 

V nadaljevanju so predstavniki staršev podali svoje predloge ali pobude. 

 

Predstavnica 2.a izpostavi tekanje otrok po hodnikih v času odmora. Zanima jih ali so možna 

kakšna dežurstva višjih razredov v času odmora. 

 

Predstavnik 2.b poudari nevarnost parkiranja staršev pred vhodom v šolo ter prometni režim 

okrog šole. Prav tako bi bilo potrebno povedati šoferju šolskega avtobusa, da bi parkiral 

nekoliko nazaj, saj stoji preblizu prehoda za pešce.  

Ravnatelj prosi starše, naj ne parkirajo na območju rondoja, ampak da parkirajo na 

predvidenih parkirnih mestih. Spremembe prometnega režima okrog šole se že urejajo v 

dogovoru z občino Hoče – Slivnica in Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 

 

Predstavnica 3.b razreda izpostavi pomanjkljivo čistočo v učilnicah ter plesen, ki se nabira na 

stenah, ali se lahko sanira. 

 

Predstavnik 3.c izrazi skrb staršev nad obnašanjem šoferja šolskega avtobusa, saj naj bi se po 

poročanju otrok neprimerno obnašal in imel do njih neprimerne komentarje. Otroci so na 

avtobusu preveč razposajeni, kar šoferja zelo moti. 

Ravnatelj pove, da se bodo s prevoznikom pogovorili, prav tako se morajo starši pogovoriti z 

otroki, saj tudi na avtobusih veljajo določena pravila in primerno vedenje otrok, ki je potrebno 

za dober odnos in proces dela. 
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Predstavnico 4.b zanima ali je delitev v 5. razredu res potrebna. 

Ravnatelj razloži, da se skupine delijo z namenom, da so v naprej bolj učljivi in vodljivi, prav 

tako se jim pridružijo učenci 4. razreda iz podružnične šole. Starši si delajo preveč skrbi in 

preglavic, saj otroci hitro sprejmejo nove situacije in najdejo nove prijatelje. 

 

Predstavnik 5.a razreda izrazi nezadovoljstvo s hišnikom, ki skrbi za večnamensko dvorano v 

popoldanskem času. Veliko staršev se je pritožilo glede izredno neprimernega obnašanja do 

otrok in tudi do staršev. Prav tako jih zanima, zakaj so vrata v večnamensko dvorano zmeraj 

zaprta. 

Ravnatelj pove, da delovanje večnamenske dvorane v popoldanskem času ni v naši pristojnosti, 

tako tudi zaposlen hišnik ni izbran z naše strani, ampak s strani občine. Bo pa na to 

problematiko opozoril vodstvene osebe na občini.  

 

Predstavnica 5.b predlaga, da se predstavitev učbenikov predstavi na februar, saj bi starši tako  

lahko bolj sodelovali pri izbiri. 

 

Predstavnika 5.c zanima, ali lahko starši podajo predloge za izvedbo šole v naravi, na primer 

zimska smučarska šola v naravi ter kraj, kjer bi se šole izvajale. 

Gospa Skerbiš razloži, da imajo starši vedno možnost sodelovanja pri izbiri, vendar se je v 

preteklosti izkazalo, da je takšna izbira cenovno dražja. Šola mora zagotoviti eno obvezno 

izvajanje šole v naravi in le to brezplačno, saj dobi v ta namen sredstva s strani Ministrstva za 

izobraževanje, znanost in šport, ostale so plačljive. Ravnatelj doda, da je vedno potrebno izbrati 

neko srednjo pot, ki je namenjena večini, saj na primer, nad smučanjem niso vsi navdušeni. Vse 

tri šole v naravi, ki jih izvajamo, so zelo raznolike, saj potekajo v različnih delih Slovenije, tako 

lahko otroci spoznajo vsakič kaj novega. Kar se tiče datumov, nimamo vedno izbire, saj nam 

CŠOD določi razpoložljive termine, ki se jih moramo držati. V prihodnjem letu bomo prestavili 

izvajanje tretje šole v naravi iz 8. na 7 razred. Prav tako bomo v prihodnjem šolskem letu 

prestavili izvajanje plavalnega tečaja v 2. razred, saj v 3. razredu veliko otrok že zna plavati. 

Gospa Gselman tukaj doda, da Smučarska zveza Slovenije, skupaj z ostalimi organizatorji, 

vsako leto izvaja projekt Šolar na smuči, na katerega se lahko prijavijo vse osnovne šole. 

Pobuda staršev je, da se ta projekt doda v letni delovni načrt za prihodnje šolsko leto. 

 

Predstavnica 7.a pove, kakšna škoda je, da se angleška bralna značka več ne izvaja, saj so bili 

učenci za njo zainteresirani.  

Ravnatelj pove, da so v strokovnem aktivu anglistke sprejele odločitev, da zaradi pomanjkanja 

angleških knjig in prevelikih stroškov z nakupom novih, angleške bralne značke zaenkrat ne 

bomo izvajali. Si pa učenci lahko izposojajo in berejo knjige v angleškem jeziku 

samoiniciativno. 

 

Predstavnica 7.b poda pobudo, da bi se za vse kršitve obveščalo starše in ne samo za restitucije. 

 

Predstavnica 9.a izpostavi predmet kemije. Učenci so povedali, da ne razumejo razlage 

učiteljice in imajo pri predmetu težave. Starše moti tudi, da nimajo kompatibilnih učbenikov in 

delovnih zvezkov za predmet kemije, delovni zvezki tako ostajajo prazni. 

Ravnatelj pove, da je najprej potrebno govoriti z učiteljico kemije in poskusit rešit problem 

skupaj. Razredničarka je že pristopila do učiteljice kemije, tako da so z zadevo seznanjeni in jo 

že rešujejo. Učiteljica kemije je povabila predstavnico na pogovor, prav tako je tudi pozvala 

učence, da lahko pridejo zjutraj pred poukom k njej in jim bo snov dodatno razložila. 

 

Predstavnica 9.b pove, da so zelo zadovoljni z učiteljico fizike, prav tako z učiteljico 

računalništva in astronomije. V lanskem letu so imeli organizirane delavnice za izdelavo 
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izdelkov za bazar, zakaj te možnosti učenci letos niso imeli. Pove, da se je z bazarjem zbralo 

veliko denarja, s katerim bodo lahko pokrili celotni strošek zaključne ekskurzije, valeto, 

donirali so tudi 10 % zbranega denarja v Šolski sklad. Izpostavi tudi problem pomanjkanja 

prehoda za pešce pred gostilno Šteker. 

 

V nadaljevanju svoje predloge povedo predstavniki vrtca. 

 

Predstavnica skupine Srnic izpostavi problem igre otrok na igrišču za vrtcem, saj jih starejše 

skupine obmetavajo s kamenjem in jim nagajajo. 

Ravnateljica vrtca pove, da je s problemom seznanjena in da je vedno zraven vzgojiteljica 

oziroma pomočnica, ki zadevo nadzira in preprečuje.  

 

 

AD6  Razno  

 

Predsednica Sveta staršev predstavi ponudbe za fotografiranje razredov. Predstavniki soglasno 

izberejo ponudbo fotografa Prijatelj & Prijatelj, saj so bili z njihovim delom v lanskem šolskem 

letu zadovoljni. Tudi letos bo podjetje doniralo del sredstev v šolski sklad. Vrtec ostaja pri istem 

fotografu kot lani, saj so z njihovim delom preteklih let zelo zadovoljni.  

 

SKLEP 3: Predstavniki staršev soglasno izberejo ponudbo podjetja Prijatelj & Prijatelj d.o.o. 

in sicer 3 skupinske fotografije v spominski mapi za ceno 3,50 €. Podjetje bo tudi letos doniralo 

400 € v šolski sklad za potrebe šole oziroma učencev. Vrtec izbere svojega fotografa, ostaja pri 

istem kot lani in sicer podjetje Foto M. 

 

V nadaljevanju predsednica Šolskega sklada, gospa Lili Kobal, predstavi delovanje Šolskega 

sklada v letošnjem šolskem letu in sprejeto odločitev, da bodo začeli zbirati prostovoljne 

prispevke staršev za šolski sklad. Starši bodo obveščeni z dopisom in pristopno izjavo, 

predvidoma v mesecu marcu. 

 

Predsednica Sveta staršev se zahvali vsem prisotnim za udeležbo in zaključi 2. sejo ob 19.00. 

 

 

 

 Zapisnikarica:      Predsednica Sveta staršev: 

 ga. Martina Fras     ga. Ribanna Skerbiš 
 

 

 
 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti, 

- Uspešnost po razredih – informacije ravnatelja, 

- Glasovnice volitev za predstavnika vrtca v Svetu zavoda,  

- Izjava predstavnika vrtca v Svetu zavoda Osnovne šole Dušana Flisa Hoče,  

- Ponudbe podjetij za šolsko fotografiranje 


